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Svar på motion om trafik från resecentrum genom Askersund 

Tack för din motion om trafik från resecentrum genom Askersund. Idén att avlasta den stundtals täta 
trafiken förbi torget genom att låta tomma bussar gå via norra utfarten är i grunden god och har ett bra 
syfte. Dock uppstår, hur märkligt det än må låta, stora extrakostnader och dessutom nya problem med 
trafiksäkerheten. 

Länstrafikens avtal med entreprenörerna är konstruerat så, att entreprenören får betalt per sträcka och 
per tid. Den föreslagna vägen är 2 km längre än den nuvarande, se karta nedan. Den extra kostnaden 
på grund av ökad körsträcka och ökad tidsåtgång beräknas av Länstrafiken/Svealandstrafiken till minst 
750 tkr per år, vilket skulle innebära indragen annan trafik eller en lösning där kommunen belastas 
med en extra kostnad. 

Utöver detta tillkommer trafiksäkerhetsaspekten. Vänstersväng på väg från depån, norrut ut från 
Vretstorpsvägen på riksväg 50 är klassad som hög risk medan vänstersvängen söderut vid utfart från 
Askersund vid norra infarten klassas som mellanrisk. Frågan har utretts tidigare och vid detta tillfälle 
kom protester från fackligt håll med motiveringen att trafiksäkerheten för chaufförerna skulle 
försämras. En lösning med alternativt vägval under sommaren är enligt Länstrafiken/Svealandstrafiken 
ej möjlig, då förändringar i trafikomloppen påverkar annan trafik. 
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